
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 20 maart 2025 in 
het gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Ed van Hell voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Rina Mulder penningmeester,  Jolanda 

van der Spiegel, , Martha Kastelein, Annemiek Visser, Yvonne den Ouden , Ellis Elting, 
Simone van der Sluijs Mirjam Vergeer (notulen)  

Gast: Suzanne van de Gein (beleidsadviseur gemeente Woerden) 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
2 Mededelingen  
De MAG is gedrukt en wordt uitgedeeld. 
De vraag is gekomen of parkeer- en reiskosten kunnen worden gedeclareerd. Dat is niet het geval,  
omdat iedereen  al een vergoeding krijgt. Reiskosten zijn wel aftrekbaar voor de belasting.  
In de werkomgeving van elk kernteam staat een formulier voor het invullen van de eigen planning. Dit  
graag doen en doorsturen naar de voorzitter. 
Er komt een werkgroep die zich gaat buigen over de website, de communicatie en visitekaartjes. De  
informatie die is opgedaan tijdens een webinar wordt hiervoor ook gebruikt.  
 
3 In gesprek met Suzanne van de Gein (zie ook haar presentatie) 
Suzanne heeft een aangepaste versie van de mijlpalenplanning. Die wordt ook als bijlage toegevoegd. 
Als zij nieuwe aanpassingen heeft (voor de volgende vergadering), dan zal ze die markeren.  
De Kwaliteitsmonitor wordt elke kwartaal door de gemeente aangepast. 
N.a.v. alle bezuinigingen die op stapel staan is het ambtelijk advies aan het college om de MAG te 
volgen en vooral de sociale basis te versterken. Investeren in de sociale basis levert daarna winst en 
efficiëntie op. Ook wordt gekeken wat er nu gebeurt en wat daarvan niet echt nodig is. Dat kan 
worden geschrapt. 
Onderwerpen die eraan komen: inkoop jeugd en WMO, adviesaanvraag leerlingenvervoer in maart.  
 
4 Aanpak Participatieraad bezuinigingen Ravijnjaar 2026 
Op 28 maart beginnen we om 12 uur op het gemeentehuis met een lunch. Tijdens de bijeenkomst 
kan elk kernteam  onderwerpen aandragen die het team belangrijk vindt om te bespreken. Het is 
goed om in grote lijnen te denken en niet te gedetailleerd.  
De verdere planning is in gesprek gaan met de wethouders (op de vergadering van 17 april om 19 
uur). Daarna is er tot 1 mei tijd voor het opstellen van een advies aan het college. En kan aan de 
gemeenteraad nog tot uiterlijk 29 mei advies worden uitgebracht over de maatregelen die worden 
opgenomen in de kadernota. Op 19 juni wordt nog een gesprek  met gemeenteraadsleden 
georganiseerd.  
 
 



 
 
5 Werkwijze en vergaderen Participatieraad 
Het DB heeft een voorstel gedaan dat niet is dichtgetimmerd. 
Er wordt toelichting gevraagd op de rol van het DB. Doet het altijd de voorbereiding van de agenda? 
Tot nu toe wel, maar een kernteam kan ook een agendapunt aandragen tot 2 weken van tevoren. Als 
er teveel punten zijn wordt in onderling overleg besloten welk onderwerp voorrang krijgt. De eindtijd 
blijft 22 uur. Een goede voorbereiding is heel belangrijk. Bij het rondje langs de kernteams kan altijd 
om verdieping worden gevraagd. Als dat teveel tijd kost, kan een aparte onderlinge afspraak met het 
kernteamlid worden gemaakt of kan het onderwerp als apart agendapunt worden opgevoerd.  
Kernteams leveren concept adviezen aan die in de vergadering worden vastgesteld. Voor algemene 
onderwerpen wordt door het DB een concept advies opgesteld en dit wordt aan de Participatieraad 
voorgelegd. Als een kernteam een ongevraagd advies wil opstellen wordt dit idee eerst aan de 
anderen voorgelegd.  Als een kernteam informatie van een ander team nodig heeft, vraagt het dit zelf 
op. De voorzitter is niet neutraal, maar denkt inhoudelijk mee. 
Over een half jaar wordt deze werkwijze geëvalueerd. Bij de werkprocessen komt te staan wat de 
route van een advies (en reactie van de gemeente daarop) is. 
Het voorstel wekwijze en vergaderen wordt aangenomen met bovenstaande punten daar nog in 
verwerkt. 
 
6 Lopende adviesaanvragen  
De reactie op ons advies Dakloosheid laat zien, dat wij de goede vragen hadden en dat de gemeente 
ermee aan de slag gaat. Wij blijven de voortgang niet actief volgen. De gemeente komt zelf terug als 
het niet loopt. 
 
7 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
De sessie leidende principes van 31 maart gaat niet door. 
 
8 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
Er zijn verschillende bijeenkomsten bezocht. O.a. over de verplichting van de gemeente om beleid  
Te maken over gezondheid en duurzaamheid. In woerden wordt gezondheid van de jeugd weg  
bezuinigd. 
Bezoekjes in Harmelen en Kamerik aan verschillende initiatieven laat zien dat er veel vrijwilligers zijn,  
maar dat onze inwoners niet altijd weet hebben van wat er allemaal is. Er is bijvoorbeeld veel  
eenzaamheid bij jonge moeders (in Kamerik) maar het ouder-kind-café wordt niet bezocht. 
 
Jeugd 
Een adviesaanvraag leerlingenvervoer komt eind maart. Een concept advies kan op de vergadering  
van 17 april worden besproken. De beleidsmedewerker kan niet op onze vergadering aanwezig zijn,  
maar wordt later een keer uitgenodigd. 
Een extern bureau heeft met 20 jongeren gesproken. De conclusies zijn dezelfde als die uit de  
enquête van de Participatieraad kwamen. Op 24 april wordt met jongeren verder gepraat. 
Er is een beleidsmedewerker voor onderwijs, kinderopvang en de Lokale Educatieve Agenda (LEA). 
Er komen brugfunctionarissen voor het helpen van ouders die met oneigenlijke vragen naar school  
komen. 
Er zijn genoeg VVE-plekken, al zijn ze soms wat verder weg. 
 
 
 
 
 



Werk en Inkomen 
Goed gesprek gehad met CAZAS over huisvesting statushouders. Als deze groep geen voorrang meer  
krijgt komen statushouders op straat terecht. Als dit doorgaat, wil dit kernteam ongevraagd advies  
hierover uitbrengen. 
 
9 Verslag vergadering 20 februari 2025 
Dit wordt vastgesteld. 
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand januari 2025  
Punt 2 start eerst in Oudewater. Verplaatsen naar later in het jaar. 
Punt 3 n.a.v. > Paul gaat ook met Werk& Inkomen in gesprek. 
Punt 4 n.a.v. > Molenvliet gaat weer van start. 
Punt 5 n.a.v. > Er gaan 2 leden op 11 april 
Punt 7 de onderste kan eraf. 
Punt 8 als de eerste Kwaliteitsmonitor er is kan dit punt eraf. 
Punt 9 17 april komt Angela naar onze vergadering. 
 
11 Rondvraag en sluiting 
Een van de leden leest een interessant boek over een straatarts in Rotterdam. Als ze het uit heeft laat 
ze het rond gaan. 
Er wordt gevraagd of de Adviesraad Montfoort nog verder contact heeft opgenomen. Dat is niet het 
geval. Leden zullen dit verder oppakken. 
 
Tegen 22 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
 


